
PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE MED	 	 	 org.nr 802527-5432


KalmarParken - föreningarnas hus 

Tid:                    2023 -01 -17


Plast:                Serveringspaviljongen, KalmarParken


Närvarande:     Lars Hamrin, Jan Målberg, Britt Holgert, Göran Stridsberg, Lene Polteg,  
Marie Fransson, Peter Adolfsson, Sanna Sjöö, Kultur- och Fritidsförvaltningen.


Frånvarande:   Veronica Selèn Ericsson, John Leo Carter, Tobias Jonsson


§ 145. Öppnande 

Ordförande Lars Hamrin öppnade mötet.


§146.  Sekreterare 

Lene Polteg utsågs att skriva dagens protokoll.


§ 147. Dagordning. 

Dagordning fastställdes.


§ 148. Justering av tidigare protokoll. 

Föregående protokoll godkändes.


§ 149. Rapport från kommunen. 

Rapport från kommunen flyttas till senare när Sanna Sjöö kommer efter kl.10,00.


§ 150. Mediepaket. 

Förstärkare och högtalare är inköpta för 7900 kr. Vi ska söka investeringsbidrag från 
kommunen för två mikrofoner och två myggor.


§151. Vaktmästarlokalen, Hyresgäster - kommunen. 

a) Kontrakt: PRO har sagt ja till att hyra lokal i vaktmästarbostaden, vi inväntar svar från 
SKPF.


b) Bredband: den dag PRO och SKPF flyttar in ska Bredbandet fungera.


§152. Information om brandskydd från John Carter. 

John har meddelad att  han kommer att sluta vi årsmötet, vi vill att han kommer och 
lämnar information om den utbildning han har deltaget i.




§153. Ekonomi rapport Marie. 

Saldo 41583 kr. Företagskonto finns hos Nybloms för att handla till KalmarParken. När 
man handlar säger man sitt namn och att det är till KalmarParken.


§ 154. KalmarParkens Hemsida 

Joakim meddelar att han önskar en mera konsultativ roll. Veronica och Marie tar hand om 
hemsidan härefter.


§149. Rapport från kommunen med Sanna Sjöö. 

a) Nya paviljongen vad händer? David Eriksson, Kalmar Kommun håller på att räkna ut 
vad hela byggnaden kostar och materialval. Vi ska få en tidplan när han är klar.


b) Inventarier i Nya paviljongen? Det finns investeringsstöd att söka för nya möbler.

c) Bullerplank vad händer? Bullerplank ligger i framtiden.


§155. Styrelsens framtida arbete. 

Veronica eller Marie ska hålla i en utbildning i Office 365 som hela styrelsen ska deltaga i.

Städningen av Serveringspaviljongen, Veronica ochLene tar in anbud från flera städfirmor.


§156. Hur gör vi med lager av sparade inventarier (Folkets Park) 

Britt och Birgit tittar på vinden vaktmästarbostaden vad de vill behålla, resten ska skänkas

till Stadmisionen, Röda korset eller liknande rörelser. Det som blir kvar slänger vi.


§ 157. Styrelsemöten 14/2, 15/3, 28/3 Årsmöte. 

§ 158. Tillgänglighet, parkeringar vid KalmarParken 

Lars Hamrin tar kontakt med mobilitet.


§ 159. Avslutning. 

Ordförande tackade styrelsen och avslutade mötet.


Vid protokollet	 	 	 	 	 Ordförande


Lene Polteg	 	 	 	 	 	 Lars Hamrin



